
Protokół z XXII sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 9 sierpnia 2017 r. 

Pkt 1. Otwarcie XXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca rozpoczęła posiedzenie o godzinie 10.05.  Nieobecni na posiedzeniu byli 

radny Adrian Przybyłek oraz radna Renata Staniak. 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXII sesji Rady Gminy w Przewozie.

Salę obrad opuścił radny Polus. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z zebranych chciałby zgłosić zmiany do proponowanego 

porządku  obrad.  Nie  zgłoszono  zmian.  Przewodnicząca  zarządziła  głosowanie.  Za  przyjęciem 

proponowanego prządku obrad głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali został wyłożony protokół z XXI sesji, aby radni mogli zapoznać się z jego treścią.  

 W związku  z  tym,  że  nie  było  ze  strony  radnych  żadnych  uwag  do  protokołu, 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie. Za przyjęciem protokołu z XXI sesji głosowało 11 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Pkt 4. Wnioski i interpelacje.

Wnioski pisemne złożyli:

- radna Monika Pankowska

- radna Grażyna Michalak wspólnie z radną Dorotą Maszkowską

- radny Ryszard Femlak.

Ponadto radni zgłaszali także interpelacje ustne.

Radny  Staniek  po  raz  kolejny  ponowił  wniosek  o  wykoszenie  zakrzaczeń  przy  drodze 

powiatowej relacji Straszów – Dąbrowa Łużycka. 

Na salę obrad wrócił radny Polus.

Radna Maszkowska wnioskowała o dokładne sprawdzenie sprawy wywozu bioodpadów na 

pola przy drodze Piotrów – Dobrochów.

Radny  Serwatka  wnioskował  o  systematyczne  ponawianie  wniosku  w  sprawie  budowy 

ścieżki  rowerowej  relacji  Przewóz -  Żary.  Radny zgłosił  też  konieczność  wyrównania  pobocza 

drogi przy krzyżu w Lipnej oraz awarię oświetlenia na ul. Okrężnej. 

Pkt 5. Podjęcie uchwał.

Przy projekcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Przewóz, gmina 

Przewóz, radny Kamiennik przekazał, że mieszkańcy tej ulicy proponują nazwę „Pocztowa”. Radni 

przyjęli propozycję takiej nazwy. Przewodnicząca zarządziła głosowanie. Za przyjęciem  projektu 



uchwały głosowało 12, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr XXII/161/2017. 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w 

Przewozie w ośmioklasową Szkołę Podstawową im. kpt. St. Betleja w Przewozie głosowało 12 

radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr XXII/162/2017

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie aktu założycielskiego Szkoły Filialnej w Lipnej 

głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr XXII/163/2017

Za  przyjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  aktu  założycielskiego  Szkoły  Filialnej  w  

Piotrowie  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  się  0.  Uchwała  otrzymała  Nr 

XXII/164/2017. 

Przy projekcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/145/2009 Rady Gminy w 

Przewozie z dnia 15 kwietnia 2009 r. w sprawie Regulaminu przyznawania dodatków: za wysługę 

lat,  motywacyjnego, funkcyjnych, za warunki pracy,  za godziny ponad wymiarowe i  doraźnych 

zastępstw do wynagrodzenia nauczycieli, radna Maszkowska zapytała czy były zmiany w stawkach 

dla dyrektora i wicedyrektora. Wójt odpowiedział, że nie. 

Radny  Serwatka  zasugerował,  że  dodatek  dla  wychowawców  jest  zbyt  niski.  Wójt 

odpowiedział, że nie stać gminy na podwyżki.

Salę obrad opuścił radny Bąk  

Za  przyjęciem  projektu  głosowało  8  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujące  3.  Uchwała 

otrzymała Nr XXII/165/2017. 

Na salę obrad wrócił radny Bąk. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XVIII/122/2016 Rady Gminy w 

Przewozie  z  dnia  29  grudnia  2016 r.  w sprawie  stawek dotacji  przedmiotowych głosowało  11 

radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr XXII/166/2017.

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/109/2016 Rady Gminy 

w Przewozie z dnia 10 listopada 2016 r. w sprawie nabycia nieruchomości na mienie komunalne 

Gminy Przewóz głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr 

XXII/167/2017. 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/110/2016 Rady Gminy 

w Przewozie z dnia 10 listopada 2016 r. w sprawie nabycia nieruchomości na mienie komunalne 

Gminy Przewóz głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr 

XXII/168/2017. 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/111/2016 Rady Gminy 

w Przewozie z dnia 10 listopada 2016 r. w sprawie nabycia nieruchomości na mienie komunalne 

Gminy Przewóz głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr 

XXII/169/2017. 



Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/112/2016 Rady Gminy 

w Przewozie z dnia 10 listopada 2016 r. w sprawie nabycia nieruchomości na mienie komunalne 

Gminy Przewóz głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr 

XXII/170/2017. 

Salę opuścił radny Polus.

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/113/2016 Rady Gminy 

w Przewozie z dnia 10 listopada 2016 r. w sprawie nabycia nieruchomości na mienie komunalne 

Gminy Przewóz głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała otrzymała Nr 

XXII/171/2017. 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/176/2013 Rady 

Gminy  w Przewozie  z  dnia  20  czerwca  2013  r.  w  sprawie  nabycia  nieruchomości  na  mienie 

komunalne  Gminy Przewóz głosowało  11 radnych,  przeciw 0,  wstrzymujących się  0.  Uchwała 

otrzymała Nr XXII/172/2017. 

Na salę obrad wrócił radny Polus. 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania 

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości 

ciekłych  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  się  0.  Uchwała  otrzymała  Nr 

XXII/173/2017r. 

Radny Serwatka  zapytał  jakie  są  wyniki  kontroli  częstotliwości  wywożenia  nieczystości 

ciekłych  przez  mieszkańców.  Wójt  odpowiedział,  że  na  chwilę  obecną  nie  ma  kar  są  tylko 

pouczenia i mieszkańcy obligują się do częstszego wywożenia ścieków. 

Za  przyjęciem projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  za  usługi 

opiekuńcze w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych 

na  terenie  gminy  Przewóz  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  się  0.  Uchwała 

otrzymała Nr XXII/174/2017. 

Za  przyjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  wymagań  jakie  powinien  spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych 

i  transportu  nieczystości  płynnych  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  się  0. 

Uchwała otrzymała Nr XXII/175/2017. 

Pkt 6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 

Przewodnicząca poprosiła o przegłosowanie wniosków pisemnych. 

Wniosek radnej Moniki Pankowska został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów za.

Wniosek radnego Ryszarda Femlaka radni przyjęli jednogłośnie - 12 głosów za.

Wspólny wniosek radnej Grażyny Michalak i radnej Doroty Maszkowska został przyjęty 

jednogłośnie – 12 głosów za. 



Odnośnie pustostanu w Piotrowie Wójt odpowiedział, że najlepiej będzie napisać wniosek 

do Agencji o przekazanie tego budynku dla gminy lub jego wyremontowanie.

Jeżeli  chodzi  o  wycinkę  zakrzaczeń  to  zostaną  przesłane  pisma  do  odpowiedzialnych 

instytucji. 

Salę obrad opuścił radny Bąk.

W sprawie  składowania  odpadów na  polach  przy  trasie  Piotrów -  Dobrochów była  już 

interwencja,  wszystko  zostało  sprawdzone  i  okazało  się,  że  wszystko  jest  zgodne  z  normami. 

Jednak  nie  zaszkodzi  wysłać  kolejnego  wniosku  do  Ochrony Środowiska  o  skontrolowanie  tej 

sprawy. 

Pkt 7. Sprawy różne.

Wójt  poinformował,  że  będą  zmiany w gospodarce  odpadami.  Kończy się  umowa więc 

będzie przetarg,  ale  już zgodnie z  nowymi przepisami.  Na pewno będą podwyżki.  Mieszkańcy 

zostaną powiadomieni o zmianach na zebraniach wiejskich. 

W sprawie budowy ścieżki rowerowej Żary – Przewóz Wójt jest w porozumieniu z miastem 

i gminą Żary. Jednak problem stwarza zarządca drogi krajowej. 

Radna  Rzymska  przypomniała,  że  na  jednym  ze  spotkań  przedstawiciel  Nadleśnictwa 

Wymiarki  wspominał  o  budowie  wieży  widokowej  w  Buczu  nad  rzeką.  Radna  poprosiła  o 

wznowienie tej sprawy. 

Radna  Maszkowska  zapytała  czy  było  zainteresowanie  programem usuwania  z  azbestu. 

Wójt odpowiedział, że złożono 24 wnioski, ale później 4 wycofano. 

Pkt 8. Zamknięcie XXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 11.50.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


